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ÅRSMELDING FOR Aure Jeger og Fiskerforening 2021 

Her følger årsmeldingen for driftsåret 2021 for Aure Jeger og Fiskerforening. 
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Fra lederen i Aure JFF 
Året 2021 har vært et produktivt år for Aure jff. Vi har fått gjennomført flere aktiviteter og hatt bra 

oppmøte på arrangementene vi har hatt.  

Vi har fortsatt med digitaliseringen, og brukt oppgavekortet til organisering og verktøy for påmelding 

til skytekveldene i Brekka. Vi har nå også lansert nettbutikk som gjør det enda enklere fremover. 

Det har også i år vært bedre oppmøte på fiskesommer arrangementene vi har avholdt.  

På skytekveldene i Brekka har vi vært avhengig av aggregatet, det har fungert også i 2021, men 

endelig er den tiden historie. 

Vi har endelig fått innlagt strøm, og dette har vært en kjernesak og ønsket i mange år.  

Vi fikk gjennomført jegerprøvekurs, og inviterte også innbyggere fra Smøla da de ikke hadde noen 

instruktør for 2021. Vi hadde planlagt og mål om å få utdannet egne instruktører i 2021, men det har 

dessverre ikke latt seg gjøre enda.  

Hadde ingen foredrag i 2021, men håper det vi skal avholde i 2022 blir en stor glede for 

medlemmene og andre. 

Vil takke styret som har jobbet godt sammen, og fått gjennomført mye dette året også. 

Har også hatt en positiv utvikling på medlemsfronten i 2021! 

 

Trøneset 27.02.2022.  

Morten Sæther-Aarvåg 
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Styret i Aure JFF 

Styrets sammensetning og ansvarsområder 

 

AJFF’s styre har bestått av følgende medlemmer: 

Leder:    Morten Sæther-Aarvåg 

Nestleder:   Aud Bente Skar 

Sekretær:   Børge Pettersen 

Kasserer:   Alf Ola Kjøl 

Styremedlem:  Linn Oldervik Kjøl, Leder Fiske- og Frilufts-gruppa 

Styremedlem:  Kjell Oddvar Kjørsvik, Leder Jakt- og Skyte-utvalget 

Ungdomsansvarlig:  Håvard Vean 

1. Vara:   Andreas Venås 

2. Vara:   Sander Vaag 

 

Styrets arbeid i 2021 

 

Ellers så har vi arbeidet med: 

• Ny modell økonomi-rapportering og budsjettering 

• Digitalisering og større tilstedeværelse i sosiale media 

• Avtaler med grunneiere og forlengelse av festeavtale.  

• Permanent strøm i Brekka (kabel lagt og prosjekt snart ferdigstilt.) 

• Medlemsfordeler 

• Økonomioppfølging og tilskudd 

• Felles årsplaner for Aure JFF 

• Digital betaling og fremtidig modell for salg av varer i Aure JFF (Nettbutikk lansert.) 

  

 

Medlemssituasjonen 

AJFF er lokallag under Møre og Romsdal JFF og består av 132 betalende medlemmer pr. 

07.03.22. 

Dette er en økning på 19 medlemmer fra 31.12.20, og 29 regnet fra 31.12.19. 
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Ungdomsarbeidet i 2021 

 

Håvard Vean har vært ungdomsansvarlig i 2021. 

 

Vi har hatt en skytedag for ungdom i Brekka med greit oppmøte, dette ønsker en å 

videreføre flere av i 2022. Gjerne attraktivt priset for våre ungdoms-medlemmer. 

 

Jegerprøven ble arrangert i Kultursalen i Aure Arena under gjeldende Covid-tiltak. Gode 

tilbakemeldinger fra alle 17 deltakerne. Vi setter stor pris på at Arnfinn Fuglevåg stiller opp 

som instruktør, samt alle de som var med og bidro til en super utedag under kurset i Brekka. 

 

Vi ser fram til et enda mer aktivt 2022, og er allerede godt i rute med blant annet 

Jegerprøve. 
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Fiske- og Friluftsutvalget 

 

 

 

Gruppestyret i 2021 

Leder:   Linn Kjøl Oldervik 

 

Medlem:  Erlend Vaag 

 

Medlem:  Raymond Fladseth 

 

Vara:   Per Olav Vik 

 

Vara:   Frode Martin Kiplesund 

 
 

 

Året 2021: 

Etter litt innkjøring i 2020, tok vi fatt på et nytt år med enda flere aktiviteter for barn og 

unge. Norges Jeger- og fiskerforbund opererer ikke med samme frister år etter år, så noen 

søknader til pengestøtte gikk vi glipp av i år også. Likevel fikk vi bidratt med litt penger i 

kassa som igjen betyr masse stæsj til ivrige barn som møtte opp på våre arrangement. 

 

Aktiviteter i året som har gått: 

- Fiskesommer ved Sandvatnet og påfølgende familiearrangement med overnatting i telt. Vi 

tok med de to kanoene våre, noe som ble veldig populært. Det ble en uforglemmelig kveld 

for flere barn, som fikk ut å ro, fiske og ikke minst spise fangsten til langt utpå kvelden. Vi har 

fått gode tilbakemeldinger, og kommer til å arrangere dette også i år.  

- Fiskesommer ved Aurtangan. Fantastisk oppmøte! Vi trodde vi hadde mer enn nok sluker til 

alle, men ALLE ble delt ut. Veldig gøy! Vi fikk også vist frem kanoene våre.  

- Familiearrangement ved Bergsvatnet, her var det labert oppmøte. Foruten friluftsgruppa, 

kom det en far og datter. Barna surmula ikke, da det ble premier på alle sammen og vel så 

det        

- Familiearrangement ved Aurtangan ble det også, vi inviterte til sosial kveld. Det ble bål, 

kveldsmat, litt fiske og sosialt samvær. Godt oppmøte her også.  
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- Begge arrangementene «damenes aften» ble dessverre avlyst pga. korona og veldig dårlig 

vær.  

- Pga. rekord i antall søknader for tilskudd til familiearrangement, ble det satt et tak på både 

sum og inntil tre familiearrangement per lokallag. Derfor droppet vi isfiske og noen av de 

andre arrangementene vi hadde planlagt, da vi ikke fikk nok støtte til å kjøpe inn isfiskeutstyr 

og premier til barna.  

 

         

Vi ønsker gjerne tips til andre steder i kommunen som kan være fin for familiearrangement, ved et 

fiskevann eller sjøen. Det må være mulighet for parkering.  

Planer for 2022: 

Linn gir seg i fiske- og friluftsutvalget, men noen veiledende planer har hun lagt. Både dato og sted 

kan endre seg, så følg med på web- og facebookside til Aure jeger- og fiskerforening. 

24. mai: Familiearrangement Aurtangan 

15. juni: Familiearrangement ved Bergsvatnet 

6. juli: Fiskesommer ved Aurtangan 

12. august: Fiskesommer ved Sandvatnet og påfølgende familiearrangement med overnatting 

2.-3. september: Damenes aften 
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Jakt- og Skyteutvalget 

 

Gruppestyret i 2021 

Leder:  Kjell Oddvar Kjørsvik 

Medlem: Leif Fævelen 

Medlem: Thomas Bremset 

Vara:  Arne Glomstad 

Vara:  Rune Torsetnes 

 

 

Året startet dessverre som fjoråret, med at vi i samarbeid med Hemne jaktskytterklubb ble 

enige om å måtte avlyse det planlagte jaktfeltstevne i Stamnesdalen på grunn av 

Covidrestriksjoner. 

Klubbmesterskapet i jaktfelt ble gjennomført som planlagt i mai. Oppmøte på 

arrangementet kunne definitivt vært bedre. 

Skytedagen for jegerprøvedeltakere ble avholdt etter planen, med jaktrelatert opplæring, 

mye skyting og litt mat 

Vi startet opp med hagleskyting i slutten av april og rifleskyting i starten av mai, dette har 

gått sin vante gang gjennom hele sommeren til slutten av August. 

På grunn av spesiell ordning i 2021 på antall treningsskudd har det vært noe mindre skyting 

og derfor også mindre ammunisjonssalg på riflebanen enn i et normalår, men vi må si oss 

fornøyde totalt sett. 

På haglebanen har det vært ganske bra trykk gjennom hele sesongen. 

 

Av planlagt dugnadsarbeid er det gjennomført vanlig krattrydding og nødvendig vedlikehold 

av aggregat og utstyr. I tillegg til dette har vi vært representert i utvalget for innlegging av 

strøm. 

 

Jakt og skyteutvalget har hatt tre offisielle møter og har i tillegg hatt løpende kontakt når det 

har vært behov gjennom året. 
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Planer for 2022: 

 

Håper vi i år kan få gjennomført et normalt år hva angår skyteaktiviteter. 

• Dugnad. Rydding av skytefelt. 

• Dugnad. Bygge nytt toalett. 

• Dugnad. Ferdigstille montering av strøm. 

 

• Arrangement. Skytedag for jegerprøven 

• Arrangement. Terminfestet jaktfeltstevne i samarbeid med Hemne jaktskytterklubb. 

• Arrangement. klubbmesterskap i hagle og rifleskyting 

• Arrangement. «åpen dag» på banen sammen med Hemne Pistolklubb 

• Arrangement. Ukentlige treningskvelder fra starten av Mai til utgangen av August. 

 

 


